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古代埃及文化影响深远、博大精深、绚烂多彩，

是古代近东地区文化带主要影响国之一，在世界
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游走在人类文明发源地尼罗河,亲身体验世界七大奇观游走在人类文明发源地尼罗河,亲身体验世界七大奇观
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10天7晚 神秘埃及10天7晚 神秘埃及

吉隆坡 / 新加坡 (飞往) 开罗
机上用餐DA

Y 1
抵达开罗

中午抵达埃及开罗国际机场，将会有专车接送至预定酒店，我们将会协助您入
住酒店。您将会在开罗度过美好的夜晚。

晚餐

住宿 5 * R am s e s  H ilto n  o r  s im ila r

DA
Y 2

开罗市区观光

早餐后，埃及学家兼英语导游将与大家会面后乘搭专车开始埃及旅程。

【金字塔】探索世界七大奇观之一，游览这神秘的三座金字塔【库夫金字塔】
【哈夫拉金字塔】和【孟考拉金字塔】。其中库夫金字塔是最大和年代最久遠
的。經歷四千多年的風沙侵蝕，現高約137米。

【狮身人面像】又叫斯芬克斯，其中一种传说，胡夫巡视自己快要竣工了的陵
墓金字塔时，发现还留有一块巨石。所以当即命令石匠们，按照他自己的脸
型，雕一座狮身人面像。

【埃及博物馆】观看三千年历史文物。

早餐，午餐，晚餐

住宿 5 * R am s e s  H ilto n  o r  s im ila r

DA
Y 3

卢克索

【帝王谷】是位于埃及埋葬古埃及新王國時期18到20王朝的法老和贵族的一个
山谷。

【卢克索神殿】通过神庙中重新被使用的建筑材料可以推导出在埃及第十二王
朝时这里就已经有一座神庙了。

【卡纳克神殿】这是底比斯最为古老的庙宇，也是埃及的心脏地带，卡纳克神
殿因为其浩大的规模而扬名世界，它是地球上最大的用柱子支撑的寺庙随后返
回船上享用晚餐继续尼罗河流域之旅。随后接送前往机场飞返开罗，抵达后接
送返回酒店休息。

早餐，午餐，晚餐

住宿 5 * S te ig e n b e rg e r  N ile  P la c e  o r  s im ila r

DA
Y 7

卢克索 （飞往） 开罗

酒店早餐后，前往机场飞返开罗。

抵达开罗后，游览【开罗城堡】【穆罕默德·阿里清真寺】【蘇丹·哈桑清真寺】
【拉菲清真寺】。

午餐后，续前往【哈利利市场】，亲身体验当地独特的市场文化。

返回酒店休息。

早餐，午餐，晚餐

住宿 5 * R am s e s  H ilto n  o r  s im ila r

DA
Y 8

开罗飞返美丽家园

早餐后，结束您在埃及的探索之旅，前往开罗国际机场飞返美丽家园。

早餐DA
Y 9

抵达美丽家园
机上用餐DA

Y 10

开罗 - 阿斯旺（船游）尼罗河                   (星期三、五)

乘搭内陆航班前往【阿斯旺】。

【阿斯旺水坝】英国人在興建，由于原设计的不足，旧坝两次加高，这水坝也
解决了当地的洪灾。

【未完成的方尖碑】据说该方尖碑是埃及已知的最大的方尖碑，它比古埃及所
有发现的方尖碑都大了近三分之一左右。随后登上尼罗河游船。

早餐，午餐，晚餐

住宿 5 * D e lu x e  N ile  C ru is e

DA
Y 4 邮轮

阿斯旺（船游）阿布辛贝

【阿布辛贝勒神庙】远古文化遗址，据说名字来源于最早带西方人去到现场的
一个小男孩的名字。

【康翁波神殿】原址是尼罗河畔的古城帕塞白克，这里是鳄鱼神Sobek的祭祀中
心，古城遗址早已无处可寻。在亚斯文北方20多公里处，尼罗河边的一座小山
丘上，建造于托勒密王朝。

返回游船继续航程前往埃德富。

早餐，午餐，晚餐

住宿 5 * D e lu x e  N ile  C ru is e

DA
Y 5 邮轮

埃德富（船游）卢克索

坐着马车前往【埃德富神殿】是位於埃及尼羅河西岸城市埃德富的一座古埃及
神廟。它是繼卡納克神廟後最大及保存得最好的一座神廟，除了用作供奉鷹頭
神荷魯斯之外，神廟亦作宗教祭祀活動。随后返回游船前往卢克索。

早餐，午餐，晚餐

住宿 5 * D e lu x e  N ile  C ru is e

DA
Y 6 邮轮
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10DAY 7NIGHT 10DAY 7NIGHT EGYPT MYSTERYEGYPT MYSTERY

S in g a p o r e  / K u a la  L u m p u r  A ir p o r t  (F lig h t) C a ir o

M e a l o n  B o a rdDA
Y 1

Upon arrival, meet and greet by our local representative & transfer to the hotel for 
check in & overnight. Dinner will be provided at local restaurant.

A r r iv e  C a ir o

D in n e r

Meal 5 * R am s e s  H ilto n  o r  s im ila r

DA
Y 2

Great Pyramids of Giza and the Sphinx, one of the seven wonders of the ancient 
world, the, which cast its enigmatic gaze across the sands of the desert. 

Egyptian Museum & end a totally wonderful day at Papyrus & cotton, Perfume 
factories near pyramids Dinner will be provided at local restaurant.

C a ir o  C it y  To u r

B re a k fa s t , L u n c h , D in n e r

Meal 5 * R am s e s  H ilto n  o r  s im ila r

DA
Y 3

Valley of the Kings, where 64 of Egypt’s Pharaohs had their palatial resting places 
hewed into the sheer rock. 

Continue to visit Temple of Luxor, dedicated to Amon famous for its huge pylons 
built by Ramses II. Famous with its huge columns which end with the shape of 
papyrus plant. 

Temple of Karnak, a holy city of pylon, hypostyle halls, colossal statues, shrines 
and obelisk. 

Transfer to Luxor Hotel, have a good rest.

L u x o r

B re a k fa s t , L u n c h , D in n e r

Meal 5 * S te ig e n b e rg e r  N ile  P la c e  o r  s im ila r

DA
Y 7

After breakfast, transfer to airport for flight to Cairo.

Starting your day tour and visit Citadel, Mohamed Ali Mosque, Sultan Hassan 
Mosque, Refae Mosque. 

Khan El Khalili Bazaar, is a famous bazaar and souq in the historic center of Cairo, 
Egypt. Established as a center of trade in the Mamluk era and named for one of its 
several historic caravanserais.

After dinner transfer back to hotel.

L u x o r  (F lig h t) C a ir o

B re a k fa s t , L u n c h , D in n e r

Meal 5 * R am s e s  H ilto n  o r  s im ila r

DA
Y 8

C a ir o  (F lig h t) S in g a p o r e  / K u a la  L u m p u r  A ir p o r t  

B re a k fa s tDA
Y 9

A r r iv e

M e a l o n  B o a rdDA
Y 10

Flight to Aswan

Aswan High Dam, one of the three largest dams in the world. From the top, you 
can gaze across Nasser Lake the huge reservoir created when the High Dam was 
built, the Unfinished Obelisk & also try on a distinctive sails of felucca’s silhouetted 
against the setting sun. 

Embark on board Nile cruise’s for overnight stay.

C a io r  (F lig h t) A sw a n  - N i le  C r u is e                                    (W e d , F ri)

B re a k fa s t , L u n c h , D in n e r

Meal 5 * D e lu x e  N ile  C ru is e

DA
Y 4 Cruise

Today is a lifetime visit the Temple of Abu Simbel, flanked by four gigantic statues 
of Ramses II (by BUS). Return to the cruise and continue our tranquil cruise along 
the Nile arriving at Kom-Ombo. Visit the roofless Temple of Kom-Ombo, which was 
dedicated to the falcon and crocodile god. Then, back to the cruise and relax on 
the deck of our boat as it glides by primitive villages on our cruise to Edfu. Tea and 
coffee will be served in the early evening.

A sw a n  (C ru ise ) A b u  S im b e l  (C ru ise ) K o m  O m b o

B re a k fa s t , L u n c h , D in n e r

Meal 5 * D e lu x e  N ile  C ru is e

DA
Y 5 Cruise

Temple of Edfu, the best-preserved cult temple in Egypt which is an essential land-
mark for archaeological enthusiasts. Experience a ride on horse carriage from the 
dock to the entrance of Edfu Temple. Back to the Nile Cruise and continue sailing 
to Luxor via Esna lock. Tea and coffee will be served in the early evening.

E d f u  (C ru ise ) E s n a  (C ru ise ) L u x o r

B re a k fa s t , L u n c h , D in n e r

Meal 5 * D e lu x e  N ile  C ru is e

DA
Y 6 Cruise
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Address:   No.16-16A-16B, Jalan Sutera 2 (Wisma Top-One), 
	     Taman Sentosa, 80150, Johor Bahru, Johor Darul Ta`zim, Malaysia

第一旅游机构（马）有限公司第一旅游机构（马）有限公司

TOP-ONE TRAVEL SERVICES CORPORATION (M) SDN BHD
Reg no. 198601004822   KPL1000 Contact :

联系:

update: 30 December 2024 2:17 pm

Travel Information

Currency

Egyptian Pound

EGP 100 = (+/-) MYR 23

Time Zone

GMT +2 (6 hours ahead Malaysia Time)

Phone Code

+20

Weather	

March - May	 13°C	 -	 32°C

June - August	 22°C	 -	 35°C

September - November 	 15°C	 -	 33°C

December - February	 12°C	 -	 21°C

TRAVEL DOCUMENT
It is passenger’s responsibility to ensure that have a valid international pass-
port at least six (6) months from the return date of the trip, relevant visas & 
health certificates if required.
Travel Insurance: All tour members are encouraged to buy travel insurance 
to safeguard themselves against sickness, loss of money, cancellation, flight 
detalys or lost of baggages.

TERMS & CONDITIONS:
1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without 
prior notice. 
2. Every person participating in Top-One Travel’s Tours all travel at his/her own 
risk. Top-One Travel shall not be held liable to any person for additional ex-
penses that may be incurred due to delays or changes in any transport servic-
es, sickness, weather, strikes, war or other causes.
3. Top-One Travel reserves the right to make changes to or cancel the itinerary 
at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods 
or in the event of a force majeure. 
4. For other terms & conditions, please refer our Tour Consultant of visit http://
www.top-one.com.my/more/tnc .
5. Basic confirm departure group size are minimum 10.
6. All Pictures shown are for illustration purpose only.

配套基本条款
1. 所有行程景点以英文或中文讲解为准。
2. 如三人房型，房内第三名住客床褥将以折叠式为准。
3. 成团人数为10人。15人以上安排领队。

PACKAGE ADDITIONAL CONDITIONS:
1. Tours are conducted in English Speaking Tour Guide Services.
2. Triple Room, Third person shall be based on a roll-away bed.
3. Confirm depart group minimum 10 person, 15 person arrange Tour Leader 
Services.

旅游文件旅游文件
护照及签证 - 团员有责任确保护照有效期至少6个月或以上（从返程日期计算
起），并且取得相关国家签证或准证。任何签证申请团员有责任提供任何签证
申请相关资料。
旅游保险 - 出发前，建议您购买全面的旅游保险。

条规：条规：
1.所有行程，膳食，酒店住宿和交通可能会有所更动，依据任何的情况而定，
恕不另行通知。
2.若出现无法预测的特殊情况，特别是旅游旺季期间，第一旅游将保留更改行
程或取消行程的权利。
3.每位参与第一旅游的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的
特殊情况（例如：交通延误/取消，天气，疾病，示威，战争，天灾等），而
引发而外指出问题，第一旅游一概不负责，旅客需自行负责额外的费用。
4.详细条规，请联络我们任何旅游顾问或游览http://www.top-one.com.my/
more/tnc。
5.基本成团人数为10人。
6.以上图片仅供参考用途，请以实物为准。


